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3. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 14.5.2018  

 

 

JUDr. Pašková: 

Chcela by som sa opýtať, či bol vykonaný postrek gaštanov. Možno by mi vedel pán poslanec 

povedať. 

 

MVDr. Hrdlík: 

Štyri postreky boli vykonané pani doktorka, štyri, v Trebišove štyri za 3500 € s DPH.  600 

gaštanov, 3500, štyri postreky a ďalšie budú vykonávané. Je to konzultované aj s pánom 

hlavným kontrolórom dávkovanie. 

 

JUDr. Pašková: 

Či to bolo aj niekde zverejnené, že sa budú robiť tie postreky. Ja neviem, či postreky sú 

škodlivé, alebo nie, ľudia zberajú cesnak, ten medvedí cesnak v parku, chodíme tam so psami, 

či to neškodí zvieratám a ľuďom, keď pod tým zberajú cesnak a či to je niekde uverejnené, 

lebo ja som si to nikde nevšimla.  

 

MVDr. Hrdlík: 

Je to povinnosť nahlásená hygiene a druhá je nahlásená na biologickú ochranu. Používa sa 

koncentrácia, 0,25 % koncentrácia. Každý dúfam, že ten medvedí cesnak si umyje. Je to 

kontaktná látka, ktorá chytí toho parazita a spôsobuje mu určité, zamedzí ďalšiemu vývoju, 

biologickému.  

 

JUDr. Pašková: 

No ale, ja som len, že hovoríte, že to bolo hlásené, ale či to bolo uverejnené napr. na stránke 

mesta, že sa budú robiť tie postreky, alebo nie? 

V podstate ide o to, že občan sa to nedozvedel. Ja som veľmi rada, že tie postreky sa robia, 

len podľa mňa by sa to malo zverejniť.  

 

Ing. Kereštan: 

Pani doktorka, tieto náležitosti, čo sa týka postrekov, sme dávali na mestskú stránku, ako aj 

deratizáciu, či teraz neviem, ja neviem na 100 % vám povedať zverejnenie toho. Naše 

postreky sa vždycky vykonávajú v období, kde pohyb občanov Trebišova, je eliminovaný, 

čiže začíname niekedy po tej 22.00 hodine, končíme dá sa povedať o 02.00, 02.30 ráno s tými 

postrekmi a vyvarujeme sa miest, kde je ešte možnosť cesnaku, alebo nejakých iných plodín, 

tak poviem, ktoré ľudia si zberajú pre svoje účely na nejaké poskytovania, alebo pre 

zdravotný stav. Pokiaľ, čo sa týka, jak pán doktor povedal, ja som taktiež dal si urobiť nejakú 

analýzu týchto postrekov, ktoré sa používajú. Nemali by byť tak škodlivé, aby zapríčinili 

nejaké zažívacie a iné ťažkosti občanom, ktoré takéto veci používajú.  

 

JUDr. Pašková: 

No dobre, tak o tých postrekoch sme už hovorili, ja ešte jednu otázku chcem. Či bol vykonaný 

postrek, alebo bude vykonaný postrek proti komárom, lebo je tu v parku teraz príšerné.  

 

 



PhDr. Čižmár: 

Pán Ing. Kereštan. Ja len pripomeniem, že čo sa týka cesnaku, tak je po sezóne zberania 

cesnaku. Myslím, že aj to časovanie postreku bolo nastavené tak, aby to bolo po sezóne, kedy 

sa ten cesnak zbiera a užíva potom.  

 

Ing. Kereštan: 

Čo sa týka postreku proti komárom. Prvý postrek sa robil v období 30. apríla, pred 1. májom, 

kde boli hlásené nejaké akcie pre deti v mestskom parku. Druhé postreky proti komárom boli 

vykonávané v priebehu tohto a minulého týždňa. Keď potrebujete, môžem vám pani doktorka 

dať zoznam, kde, ktoré časti týchto postrekov sa urobili, ale spravidla išli sme tam, kde je 

najväčšia frekvencia obyvateľov mesta, čo sa týka najmä tých prechádzok vo večerných 

hodinách. Takže brali sme hrádzu Trnávke, kde zároveň sme požiadali aj vlastníka Slovenský 

vodohospodársky podnik, aby zo začiatku vykosil aspoň 1 meter od tejto zóny, prechádzkovej 

zóny tú vysokú trávu. V dnešnom období, už dneska by mali nastúpiť na kosbu hrádze, čiže 

tým pádom bude eliminácia týchto komárov v tejto časti. Znovu sa postriekava aj mestský 

park, Bučov les sme postriekali a oblasť, kde sú rodinné domy popri Trnávky. Táto časť ulice 

sa vystriekava, uvažujeme, predpokladáme, že v terajšej dobe by sme chceli urobiť západnú 

časť Trebišova, IBV Juh, KBV Juh, taktiež, kde je enormný výskyt. Kanály, ktoré sú tam, či 

je to gazdovský kanál, alebo tak, to je najväčší zdroj populácie komárov, ktoré sa potom 

rozširujú  na celé územie mesta.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané:  na MsZ 
 

 


